

ကျောင်းသားမိဘများအတွက် ANet မှပံ့ပိုးပေးသော ပြည်နယ်တွင်း ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်



ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သောပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင် တိုးတက်မှု၏ သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



ANet ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

Denver မှအစိုးရကျောင်းများမှ ကျောင်းအားလုံးသည် ၃-၈ တန်းအထိ ကျောင်းသားများအား၊ စာပေနှင့် သင်္ချာဘာသာ ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များအား၊ တစ်နှစ်လျှင်သုံးကြိမ်ပြုလုပ်ရန် မျှော်လင့်ထားပါသည်။ ANet သည် DPS နှင့် ဂုဏ်ယူဝံ့ကြားစွာဖြင့် ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များအား ချမှတ်ပေး၍ ဆရာများအား ကျောင်းသား၏ စာပေနှင့် သင်္ချာဘာသာ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု တိုးတက် ချက်ကို ထပ်ဟပ်သိမြင်နိုင်စေပါသည်။ ဤစိစစ်ချက်များအား ဤစိစစ်ချက်များအား ပုံစံတကျတည်ဆောက်၍ သင်ကြားပေးရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဖန်တီး တည်ဆောက်ထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာနှင့် စာမေးပွဲများကို အွန်လိုင်းမှ စိစစ်မည်ဖြစ်ပြီး၊ စပိန်ဘာသာ စာမေးပွဲများကို စာရွက်ပေါ်တွင် ရေးဖြေဖြေဆိုရပါမည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များအား ANet မှ ပံ့ပိုးပေးမည်ဖြစ်ပြီး၊ စာပေနှင့် သင်္ချာဘာသာတို့အတွက် တစ်နှစ်လျှင် သုံးကြိမ် စိစစ်ပါမည်။ ကျောင်းသားများသည် သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ် အတန်းများတက်ရောက် ပြီးသည့်အခါ၊ နောက်ဆုံးစာမေးပွဲစိစစ်ရမည့်ရက် သတ်မှတ်၍ မေးခွန်းများအား ဖြေကြားရမည်။ ကျောင်းမှ ခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့် စိစစ်ချက်ကို ကျောင်းသားတို့ သင့်လျော်မည့် အချိန်ကာလ အပိုင်းအခြားအတွင်း စစ်ဆေးနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး၊ စာမေးပွဲရက်အတိအကျကို မိဘများအနေဖြင့် ကလေး၏ ကျောင်းမှ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသား အများစုမှာ စာမေးပွဲအား မိနစ် ၆၀-၉၀ အတွင်းတွင် ဖြေကြားနိုင်ပါမည်။

	A1	A1	A2	A2	A3	A3
	*ELA စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- အောက်တိုဘာလ ၁၀ ရက်	*သင်္ချာဘာသာ စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- အောက်တိုဘာလ ၂၀ ရက်	*ELA စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက်	*သင်္ချာဘာသာ စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- ဇန်နဝါရီလ ၁၇ ရက်	*ELA စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- မတ်လ ၁၃ ရက်	*သင်္ချာဘာသာ စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- မတ်လ ၁၆ ရက်
အတန်း	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-
3	နိုဝင်ဘာလ ၄ ရက်	နိုဝင်ဘာလ ၂၅ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်	ဇန်နဝါရီလ ၃၁ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်
4	နိုဝင်ဘာလ ၄ ရက်	နိုဝင်ဘာလ ၂၅ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်	ဇန်နဝါရီလ ၃၁ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်
5	နိုဝင်ဘာလ ၄ ရက်	နိုဝင်ဘာလ ၂၅ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်	ဇန်နဝါရီလ ၃၁ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်
	A1	A1	A2	A2	A3	A3
	*ELA စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- အောက်တိုဘာလ ၁၀ ရက်	*သင်္ချာဘာသာ စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- အောက်တိုဘာလ ၅ ရက်	*ELA စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- ဇန်နဝါရီလ ၁၈ ရက်	*သင်္ချာဘာသာ စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- ဒီဇင်ဘာလ ၁၄ ရက်	*ELA စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- မတ်လ ၁၃ ရက်	*သင်္ချာဘာသာ စိစစ်ချက် ရရှိနိုင်မည့်နေ့ရက်- ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၂ ရက်
အတန်း	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-	စစ်ဆေးရမည့်ရက်-
6	နိုဝင်ဘာလ ၄ ရက်	နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၃ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်
7	နိုဝင်ဘာလ ၄ ရက်	နိုဝင်ဘာလ ၁၀ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၇ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်
8	နိုဝင်ဘာလ ၄ ရက်	နိုဝင်ဘာလ ၉ ရက်	ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၅ ရက်	ဇန်နဝါရီလ ၁၅ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်	မေလ ၂၂ ရက်



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ရမှတ်များမည်ကဲ့သို့ ရမည်နည်း။

ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များသည် မိမိ၏ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သောပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိ သင်၏ကလေးသည် လက်ရှိအတန်းတွင် အောင်မြင်နိုင်မှု ရှိ မရှိနှင့် ပညာရေး တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်ပိုမိုတတ်မြောက်လာစေရန် အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။

အထူးသဖြင့်၊ **ANet** စိစစ်ချက်များသည် အဆင့်ဖြင့် သတ်မှတ်ကာ၊ ဆရာ၊ ကျောင်းသားနှင့် မိသားစုများအား၊ မိမိကျောင်းသားသည် မည်သည့် ဘာသာရပ် အဆင့်သတ်မှတ်ချက်တွင် ကောင်းစွာလိုက်နိုင်နေကြောင်း၊ နှင့် မည်သည့် အယူအဆနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုများအား ဆက်လက် လေ့လာရန် လိုအပ်ကြောင်းကို ရလဒ်များမှ သိရှိနိုင်ပါသည်။



ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုရမည်နည်း။

ကြားဖြတ်စိစစ်ချက်များသည် ဆရာများအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် အချက်အလက်များ ပေး၍ ကျောင်းသားတတ်မြောက်မှု လိုအပ်ချက်များအား သိမြင်၍ ဖြည့်စွက်သင်ကြားနိုင်စေပါသည်။ စိစစ်ချက်များမှ ရရှိသည့် အချက်အလက်များအား အသုံးပြု၍ စာပေနှင့် သင်္ချာဘာသာရပ်များတွင် အတန်းတွင်းသင်ကြားပို့ချမှု ကိုပြောင်းလဲ လမ်းညွှန်ပေးနိုင်ရန်၊ ကျောင်းသား များအား တစ်ဦးချင်း ပညာတတ်မြောက်မှု အဆင့်သတ်မှတ်ချက် သို့ပြည့်မီနိုင်စေပါသည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အခြား သတင်းအချက်အလက် များလိုအပ်ပါက တာဝန်ခံမှု၊ သုတေသန နှင့် တန်ဖိုးဖြတ်ခြင်းဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက်- dpsare.com သို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုပါရန်

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေးတွင်ပါဝင်ပတ်သက်ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာသင့်ကလေးအတွက်သင်ကူညီပေးနိုင်သည့်နည်းလမ်းများအတွက်သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။